
Region Moravskotřebovsko-Jevíčsko na svém valném shromáždění 13. 12. 2013 vyjádřil 

jednohlasně podporu nesouhlasu se splynutím Gymnázií Moravská Třebová a Jevíčko 

 

Podporu snaze jevíčských zastupitelů vyjádřil svým usnesením také Region Moravskotřebovsko-

Jevíčsko, na jehož valném shromáždění 13. 12. 2013 se senátor Radko Martínek ohradil proti 

způsobu, jakým kraj v tomto případě postupoval ve vztahu k místním samosprávám. Senátor 

Martínek také uvedl, že navržený způsob není výhledově dobrým řešením ani pro jedno z gymnázií 

v regionu. Region MTJ ve svém usnesení nesouhlasí se způsobem projednání, vyžaduje, aby byl návrh 

na splynutí obou gymnázií stažen z jednání Zastupitelstva Pardubického kraje 19. 12. 2013 a 

přepracován s vědomím místně příslušných samospráv. V průběhu pondělka zveřejníme celé znění 

usnesení Regionu MTJ a odešleme jej panu hejtmanovi, radním a zastupitelům Pk.  

Děkujeme, že stojíte při nás. 

14. 12. 2013 

Mgr. Miroslav Šafář, 

místostarosta 

 


